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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-01/4 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  08.04.2010. 
                                      

 
ZAPISNIK 

SA 51. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 
 

51. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 08.04.2010. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati 
u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Igor Sušić, predsjednik VMO 
• Zoran Kolanović, zamjenik predsjednika VMO 
• Gordana Šopić, članica VMO 
• Marina Stamenković,  tajnica VMO 

 
Ostali nazočni: 
- 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Vito Dundovich, član VMO 
• Ivan Jurković, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 50. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje komunalnih prioriteta za 2011. godinu 
2. Tekuća komunalna problematika 
- Prijedlog dodatne lokacije po prioritetima iz 2009. godine – Hitno očitovanje 
- Postava zaštitnih stupića u Krešimirovoj ulici  
- Lokacija u Krešimirovoj 16a, za postavu kontejnera za sakupljanje komunalnog otpada –  
  obavijest 
- Postava stupića na spoju Moše Albaharija – Ivana Rendića  
3. Razno  

 
  

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 

 
 
 
 
 



 2/3 

 
 
AD 1   
• Vijeće MO Brajda-Dolac je na svojoj 51. sjednici 2010. godine jednoglasno usvojilo 

prijedloge komunalnih prioriteta za 2011. godinu. 
    
1. Postavljanje rukohvata na Finderleovim stubama  
2. Sanacija nogostupa u Zadarskoj ulici 
3. Sanacija nogostupa u Studenskoj ulici (gdje će biti postavljeni rukohvati – prioriteti iz 
2010. god.) 
4. Sanacija nogostupa u ulici Školski prolaz kod k.br. 2 
5. Sanacija zida u ulici Ive Marinkovića kod. k.br. 2 
6. Odvodnja oborinskih voda u ulici Ive Marinkovića od k.br. 2 do 6 
7. Sanacija nogostupa u ulici Pomerio od k.br. 21 do 25 
8. Sanacija nogostupa u ulici Pomerio od k.br. 27 do 31 
9. Sanacija nogostupa u ulici Pomerio kod k.br. 26 u blizini MO Brajda-Dolac 
 
 
 
 

AD 2   
 
• Vijeće MO Brajda-Dolac  suglasno je sa  prijedlogom Rijeka prometa d.d. da se iznos od 

4.867,95 kn (s PDV-om) utroši za bojanje zaštitne ograde na Finderleovim stubama te 
postavu rukohvata i bojanje ograde u ulici Ivana Rendića na spoju sa ulicom Ive Marinkovića, 
a u svezi dopisa  Ur.br: 04-465-1/L.K. od 10.03.2010.god. u kojem Rijeka promet d.d.  
izvješćuje da se shodno planiranim sredstvima za MO Brajda-Dolac te ugovorenim radovima   
pojavila razlika od 4.867,95 kn (sa PDV-om) koje preostaje za utrošiti.    

 
 
• Nazočnim Vijećnicima na sjednici je uručen dopis – Odobrenje s skicom - zaprimljen 

06.04.2010.god. od Odjela gradske uprve za komunalni sustav Direkcije plana, razvoja i 
izgradnje Klasa: 360-03/10-04/22 URBROJ: 2170-01-02-10-10-2NJS od 31.03.2010. god. u 
svezi postavljanja stupića na nogostupu u Krešimirovoj ulici kod spoja s ulicom Beli Kamik 
kako bi se spriječio prolaz i parkiranje vozila prema stambeno poslovnim zgradama. 

       
• Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Odjela gradske uprave za razvoj, 

urbanizam, ekologiju i gospodarenjem zemljištem Direkcije za razvoj, urbanizam i ekologiju 
KLASA: 350-02/10-01/107,URBROJ: 2170/01-01-20-10-3 ESB od 24.ožujka 2010. god.  u 
kojem izvješćuju Vijeće MO Brajda-Dolac da je dogovoreno sa K.D. Čistoće da se postave 
stupići uokolo postavljenih kontejnera, a sve iz razloga da se definira lokacija, da djelatnici 
K.D. Čistoće mogu nesmetano stići do kontejnera. 

 
 
• Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Rijeka prometa d.d., Ur.br: 1323 od 

26.03.2010.god. u kojem izvješćuju MO Brajda-Dolac da je izvršen terenski izvid za 
postavljanje stupića na spoju ulice Moše Albaharija i Ivana Rendića a u svezi zamolbe 
predstavnika zgrade Ivana Rendića 3 gosp. Pavla Simića. Mišljenje Rijeka prometa d.d. je da 
se postavom stupića ne bi postigao željeni učinak, jer to ne bi spriječilo nesvjesne vozače da 
se parkiraju do stupića, te tako opet ometaju prolaz pješaka kao da su parkirani do samog 
stubišta. Ispred stubišta će se horizontalnom signalizacijom označiti oznaka zabrane 
zaustvljanja i parkiranja, te ukoliko se primjeti da se na predmetnoj površini i dalje parkiraju 
vozila treba obavijestiti Prometnu policiju, odnosno Direkciju za prometno redarstvo u čijoj su 
nadležnosti nepropisno zaustavljena i parkirana vozila. 
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• Tajnica MO Brajda-Dolac izvijestila je Vijećnike o dopisu Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti od 30.03.2010.god  upućen 
AUSTROGRADU d.o.o. a na znanje Vijeću MO Brajda-Dolac, u kojem izvješćuju da su 
grañani s područja MO Brajda-Dolac potaknuli putem medija pitanje skliskih kamenih ploča u 
Prolazu Marije Krucifikse Kozulić  i ujedno predložili da se duž  prolaza postavi rukohvat 
kojim bi se omogućilo sigurnije kretanje kada su ploče mokre. Odjel gradske uprave za 
komunalni sustav Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti moli za razmatranje prijedloga, 
a Austrogradu d.d. skreću pažnju na pitanje odgovornosti za slučaj ozljeñivanja osoba. 

 
 
 
AD 3 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
• Odlukom Vijeća MO Brajda-Dolac u mjesecu travnju  2010. god. Vijeće MO Brajda-

Dolac  utrošilo je sredstva reprezentacije Vijeća za 2010. god. u iznosu od 1.500,00 kn.  
 
    
 
   S  obzirom da se više nitko nije javljao za riječ, predsjednik VMO je u 20,00 sati zaključio 
sjednicu.  

 
 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3)  stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Marina Stamenković 

Predsjednik VMO Brajda-Dolac:  
Igor Sušić 

 


